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 2023מרץ  22

 19.3.23מיום   50פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

 משתתפים:  

 . מושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי, ציפי ביטון מאיר, אלי רוט, אופיר מנור •

 , אילנה סיגל, דבי נייקרוג, רווית ברמי. חסרים : חגי דדי, אילן בן יעקב •

 חפ"ק.  –אילן הנגבי : מנהל הישוב  •

 . ועדת תחבורה : טיראן כהן  •

 ועדת דת :יו"ר הוועדה רפי דהן, מאיר ישי חבר וועדה.  •

 . ביץועדת ביקורת : מירה חונו •

 מליאה : דב מגן.  •

  .עיתון חדשות קיסריה : מירי רווה •

 

 49אישור פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

 . ישינובהארי, ציפי ביטון מושיק סגל, ליאור בר, אופיר מנור, אלי רוט, שמוליק  -  6: בעד  •

   0: נגד  •

 . עקב )לא נוכח בישיבה( ילרפי דהן ולאילן בן איחולי יום הולדת שמח 

 . הקמת מגרש סינטטי  ור מתקיימת הצבעה לאשר

 . רוט, אופיר מנור ושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי, ציפי ביטון מאיר, אלי  מ  6:  בעד  •

   0 : נגד  •

 . הוועד מאשרר פה אחד את הקמת המגרש הסינטטי החלטה: 

 עדכון ע"י אילן הנגבי : 

  המשוער תחילת חודש מאי, העבודות להקמת מגרש הכדורגל הסינטטי מתחילות מחר, המגרש החלופי עד לסיום 

 . 13ט פארק בשכונה  יייהיה בסק 

ארק חרוב עד אמצע/סוף אפריל תסתיים התקנת האספלט בחזית  פ 8בשעה טובה עברנו למבנה החדש בשכונה 

  שגם הוא ישב במתחם.  חדר לשוטר הקהילתי אחמד דראוושה ולמב"ס הבניין. ברגע שהכול יהיה מסודר יוקם 

נקיים את חנוכת  בעתיד הקרוב יוצב מבנה מרחבי מוגן נוסף. לאחר שכל הדברים המוזכרים יעמדו במקומם 

 המקום.  

נבחרה רשת יועצים והרשימה עברה למנהל הוועדה לתכנון ובנייה במועצה, אינג' אסף וחנר, הליך   – מרכז תרבות 

עדיין  לראש המועצה אסיף איזק יש רצון לתת היתר אך   קח פחות מכך.י חודשים והתחזית שי 18 -מסודר שלוקח כ 

 עדיין לא פתור.   מיליון ₪ וכן נושא הקרקע שהינה בבעלות קרן רוטשילד   19,000,000קיים חוסר של 

 עלה אפשרות להקים עמותה לצורך קבלת תרומות ולגייס חלק מהסכום החסר. מושיק מ 

     

 דואר קיסריה 

עם אופציה להמשך עד סוף   23לתחזק את בית הדואר עד חודש יוני נוספת ארכה זכייני הדואר בקיסריה קיבלו  

, הסניפים שנסגרו ברחבי  תכונתו הנוכחית. ברור כי הדואר אינו ריווחי ולא ימשיך להתקיים בקיסריה במ2023

 הארץ מוכיחים זאת. 
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האם ניתן לקיים  לא ברור עלו רעיונות שונים בנושא כמו העסקת עובד מטעם הוועד שיתפעל את בית הדואר אך 

  י של הדוארמנהל המחוז הייבדק ע"י רפי דהן מול ת, האם מבחינה סטטוטורית ניתן לביצוע, זאת מבחינה חוקי

   ן פרידמן, מנכ"ל המועצה.ומול ירו

₪ וזאת כדי שהסניף יקבל חזות נעימה   30,000 - מושיק קיבל הצעות מחיר לשפץ את סניף הדואר בסכום של כ

 יותר, כמובן כל זאת בהנחה שנקבל התחייבות כי הדואר יישאר לפחות שנה. 

 . הוזמנואילן מעלה אפשרות של השכרת "לוקרים" בהם יוכלו תושבי קיסריה לקבל חבילות ש

"ראלי"    ונטיעת עצים ממוזאון  שנעשה במהלך השנה בישוב החל משתילת פרחים לקראת האביב,אילן מציג את 

בדיקת תקינות של כל גני השעשועים, הקמת גן לקטנטנים, נעשה בשת"פ עם ציפי ישי   . בוצעה7ועד שכונה 

, הגן הוקם באופן הכי נכון,  מכל הישוב ומחוצה לו שמסבירה כי הגן שהוקם כבר סוחף אליו הורים לילדים קטנים

ת ראש ועדת  במחשבה מרובה ומדויקת הכול בהתאמה לילדים קטנטנים ובשיתוף פעולה מלא בין החפ"ק ליושב

 חינוך, ציפי ביטון ופה נציין כי רותי שפיר ואורטל גלר עשו עבודה מעולה ומקצועית. 

בשביל היורד לים הוקם "פארק טבע" ובו הוצבו שולחנות וספסלים. חנייה חדשה הוקמה    7ונה כלש 6בין שכונה 

 מול "פסיפס הציפורים". מרכז הקהילתי וכן הוקמה חניית אוטובוסים המול 

מבקש שעל כל שילוט שהחפ"ק מציב יופיע גם סמל הוועד היות והוועד הינו שותף לעשייה וחשוב שתושבים   ליאור 

 ומציע כי ירשם "הוקם באדיבות החפ"ק והוועד המקומי".  יידעו זאת 

  זמן הטיפול אילן מציין כי ישנן פניות רבות לחפ"ק בנושאים שונים ע"י התושבים ועיקרן בנושא פיקוח וביטחון וכי 

 בפניות אלה לא חורג מהלו"ז. 

 בקרוב יקבל הישוב מידיבוס שהינו חשמלי וייטען מידי לילה, כל התחנות בהן יעצור המידיבוס נצבעו. 

, עדיין לא ברור מה יהיה  13ובשכונה  4בשכונה  3  – 0בנוסף בחודש מאי יתבצע שיפוץ מסיבי בגנים לגילאי 

   .המקום החלופי לגנים 

 חינוך

זה יהיה מסע  עד כה,  המסע לפולין שהינו אחד הפרויקטים היותר יפים ומרגשים מכל הפרויקטיםציפי מעדכנת על 

יש מינימום   י , אך יש לזכור כמאורגן של התושבים ויעשה ביוזמת וועדת החינוך, יתקיים ביקור במחנות ובגיטאות 

 איש לא יצא המסע לפולין לפועל.  20 -ל  –  17להרשמה ובמידה ולא ירשמו בין 

 סף מוסיפה ציפי כי התקיימה פעילות של אפיית מצות בהשתתפות רב הישוב הרב אליעזר שמולביץ. בנו

   דשא סינטטי

ההצבעה בנושא דשא סינטטי במגרש הכדורגל הייתה הצבעה אינטרנטית, זאת עקב דחיפות הנושא כל חברי  

  40,000 -השקיה בסכום של כ מחלות בדשא, נחסכתבהוועד הצביעו בעד, היתרונות רבים : לא תהייה התעסקות  

 ₪ שנתי, כספים שייחסכו יכנסו לתקציב הקהילה. 

 השכרות קצרות 

, עם בוא הקיץ תתחיל ה"חגיגה"  ב ברור לכולם כי בזמן הקרו  13ליאור מדווח על ישיבה בנושא עם נציגי שכונה 

 אנשים אינם עומדים בפיתוי.  ולמרות הפסיקה של בית המשפט אל איסור השכרות קצרות

 במהלך החודש האחרון סגר אחמד דרוושה ,השוטר הקהילתי, שתי מסיבות. 

 מודים כי קיימת ירידה משמעותית בהשכרות אלה ונקודת המבחן תהיה הקיץ הקרוב.  13תושבי שכונה 
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   חוף הים 

בנושא חוף הים המועצה התקינה פרגולות ללא שת"פ עם נציגי הוועד ולא בוצעו כל הדברים עליהם דובר כגון :  

 אנו תקווה שעד סוף חודש זה יטופלו שאר בקשותינו.  , ועוד,  הזזת ה"בולדרים" ניקיון החוף, פחי אשפה

 

 ביטחון 

במשטרה אורכת זמן רב, כל נירשם ניבדק  דווח כי למשמר האזרחי התנדבו כמה עשרות אנשים, הבדיקה  אלי מ

 ך ארוך. י באופן יסודי והתהל

 בקרוב יתמנה מב"ס ע"י משטרת ישראל והוא יהיה תוספת שיטור ליישוב. 

 רעשים מג'סר א זרקא 

הגישו האיממים הצעה יקרה ביותר   10בישיבה שהתקיימה עם האיממים של הישוב ג'סר ועם נציגי שכונה 

בנקאיות  נסכים להצעה זו ללא ערבויות  א ₪(. לדברי ליאור, ל 420,000)הרמקולים   לרכישת מערכת שתנמיך את  

 האיממים. נראה כי לא יהיה מנוס ויהיה צורך ללכת לטיפול משפטי בנושא. מצד 

 

 20:38הישיבה ננעלת בשעה 
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